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Προς
τον Πρωθυπουργό 
κ. Κώστα Σημίτη

Είναι γνωστό ότι σύμφωνα με τις σαφείς κατευθύνσεις Σου αλλά και τις αποφάσεις 
του Υπουργικού Συμβουλίου για τη θεσμοθέτηση αλλά και την ενεργοποίηση Νόμων 
με σκοπό τη θωράκιση της Διαφάνειας της Νομιμότητας και την προστασία του 
Δημόσιου Συμφέροντος το ΥΠΕΧΩΔΕ προώθησε ένα νέο Νόμο στη Βουλή (έχει 
ψηφιστεί και κυρωθεί από τον Ιανουάριο του 1998) και έλαβε την πρωτοβουλία 
ενεργοποίησης του άρθρου 15 του Ν.2145/93.

Είναι αλήθεια ότι η παραπομπή όλων των Συμβάσεων άνω του 1 δια. στο
Ελεγκτικό Συνέδριο για τον προσυμβατικό Έλεγχο Νομιμότητας θα προσθέσει 
έναν τεράστιο όγκο υποθέσεων σε αυτό.

Τούτο θεωρώ επιτακτική ανάγκη να ενισχυθεί το Ελεγκτικό Συνέδριο με 
Επιστημονικό Προσωπικό και με όλες τις σύγχρονες υποδομές, σύμφωνα με τις 
προτάσεις του Προέδρου του. Μόνο έτσι μπορεί να απαντά το Ελεγκτικό Συνέδριο 
με την απαιτούμενη ταχύτητα για να διασφαλίζουμε πέρα από τον έλεγχο της 
νομιμότητα και την ομαλή εξέλιξη των Εργων και των Προγραμμάτων και την ομαλή 
ροή στην απορρόφηση των πόρων.

Σας επισυνάπτω τα εξής κείμενα με χρονολογική σειρά:

α. Την επιστολή μου προς τον Πρόεδρο του Ελεγκτικού Συνεδρίου κ. Α. Μπότσο 
(5-2-98)

β. Την απάντηση του κ. Μπότσου (9-2-98)
γ. Την επιστολή μου (10-2-98) προς τους Υπουργούς Εθνικής Οικονομίας και 

Δικαιοσύνης, με κοινοποίηση προς τους Υφυπουργούς Οικονομικών και το 
Γενικό Γραμματέα του Υπουργικού Συμβουλίου, 

δ. Τη νέα επιστολή μου (20-5-98) προς τους Συναρμόδιους Υπουργούς και 
Υφυπουργούς.



Είναι σαφές ότι πρέπει κατεπειγόντως να καλυφθούν τα εύλογα αιτήματα, που έχει 
διατυπώσει ο Πρόεδρος του Ελεγκτικού Συνεδρίου έτσι ώστε να μπορούν όχι μόνο 
να παρεπεμφθούν αλλά και να εξεταστούν γρήγορα όλες οι Συμβάσεις για τα Εργα 
τα Προγράμματα και τις Προμήθειες άνω του 1 δια. όλων των Υπουργείων, όλων 
των Οργανισμών, όλων των Φορέων της Νομαρχιακής και της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης.

Θέλω τέλος να σε πληροφορήσω ότι σύμφωνα με την ενημέρωσή μου από τον 
Σωκράτη Κοσμίδη, οι Νομοθετικές Ρυθμίσεις για την ενίσχυση του Ελεγκτικού 
Συνεδρίου έχουν περιληφθεί στο Σχέδιο Νόμου για τις Προμήθειες που βρίσκεται 
στην Κοινοβουλευτική διαδικασία.
Είναι όμως προφανές ότι μπορεί να περάσει μια ακόμα χρονική περίοδος χωρίς την 
ενεργοποίηση του Ν.2144/93 και να κατηγορηθούμε για αναξιοπιστία και «διπλή 
γλώσσα».

Είμαι σίγουρος ότι με τη δική Σου παρέμβαση μπορούν να επιταχυνθούν όλες οι 
απαιτούμενες διαδικασίες, έτσι ώστε σε πολύ σύντομο χρόνο το Ελεγκτικό Συνέδριο 
να μπορεί να αποκτίσει όλα τα Μέσα και όλους τους Ανθρώπους για να ανταποκριθεί 
στις πρόσθετες και πολλαπλές υποχρεώσεις του, που θα προκόψουν με την 
ενεργοποίηση του άρθρου 15 του Ν.2145/93.


